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Tisztelt Elnök Asszony!
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írásbeli kérdés

„A Postabank könyvvizsgálói" címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok
benyújtani dr. László Csaba Pénzügyminiszter úr részére . A kérdésre a választ írásban
kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

Amint az bizonyára a T . Miniszter úr előtt is ismert, az elmúlt évek nagy vihart kavart, Princz
Gábor nevével fémjelzett Postabankos botrányt követően merült fel annak kérdése, hogy
vajon egy bank könyvvizsgálói felelősséggel tartoznak-e az általuk auditált mérlegért?

A fent jelzett kérdés napjainkra azért vált ismét aktuálissá, mert a Magyar Állam jelenleg is
perben áll a Postabankot auditáló könyvvizsgálókkal, amely a közelmúltban idegen kézbe
került pénzintézet kapcsán számos kérdést vet fel .

Amint arról a sajtóból is értesülhettünk, a közelmúltban az ERSTE Bank Rt . megvásárolta a
Postabankot, az adásvételi szerződés részleteit azonban a mai napig sem ismerjük . Így például
a magyar közvélemény nem rendelkezik biztos információkkal arra vonatkozóan, hogy az
eladást követően a Magyar Államot milyen további kötelezettségek terhelhetik a Postabank
korábbi jogviszonyaiból fakadóan .

Fentiek alapján kérdezem a T . Miniszter Urat, hogy amennyiben a Magyar Állam pervesztes
lesz a Postabank könyvvizsgálóival szemben, annak milyen anyagi kihatásai lesznek a
költségvetésre, illetve az adófizető polgárok pénzére . További kérdésem, hogy egy esetleges
pervesztés esetén milyen, az anyagiakon túlmutató egyéb kötelezettségek terhelhetik a
Magyar Államot.



Feltett kérdéseimre a választ írásban kérem .

Kelt Budapesten, 2003 . október 24. napján
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